



学院简介

首页 >> 学院简介

>> 学院概况

学院简介

>> 学科建设

发布时间：2017年09月06日 11:44 作者： 浏览：1953次

>> 学术动态

山东师范大学法学院坐落在历史文化名城泉城济南，植根齐鲁文化沃土，汲取泉城人文灵韵，秉承“尊贤尚功、奋发有为”的校园精神和“弘德明志、博学笃行”的校训，奋发图强，努力拼搏，自1994年创办法学专业以来，已为社会培养20余届优秀研究生、本科生和专科生，成为师资力量精干、学术思想活跃、社会声誉优良的法学院。

>> 本科生培养

法学院前身为政治法律学院法律系，2011年3月独立建院。自1996年开始招收法学本科生，并设置1个法学专业律师方向和1个法学专业智慧

>> 研究生培养

财产法方向两个特色方向，着重培养创新型、应用型法律人才。自2003年开始招收法学专业研究生，2010年获得法学硕士学位一级学科授权点，目前在法律史、宪法与行政法学、民商法学、环境与资源保护法学、诉讼法学5个二级专业招收硕士生；2014年获得法律硕士学位授权点，面向全国招收法学和非法学本科毕业生。法学院还与美国东田纳西州立大学（East Tennessee State University）等海外院校合作实施双学士学位项目，与美国德州圣玛丽大学法学院（Saint Mary's University, San Antonio）合作实施3+1双学士学位和2+1双硕士学位培养项目。

>> 交流合作

法学院现有教职工41人，其中教授、副教授13人，拥有博士学位的教师在专业教师中占比约78%。先后有6位教师前往英国、美国进行访学交流。现有在校本科生1100余人，硕士研究生100余人。学院设有“山东省知识产权研究与培训中心”（2005）、“山东省地方立法服务基地”（2015）、“法律教学实验实训中心”（2011）等教学科研平台，已成为山东省和华东地区法律人才的重要培养基地。

>> 党建工作

当前，法学院正以开放、多元和积极进取的精神快速发展，欢迎海内外专业人士加盟我院或者开展多种形式的合作交流。

>> 学团工作

Shandong Normal University Law School is located in Ji'nan, a historic and cultural city famous for its springs. Law school of SDNU IS formerly recognized as law department of institute of political science and Law in 1994,it began to enroll law major undergraduate in 1996.Since then, Law department of SDNU has trained more than 20 thousands of outstanding post graduates & undergraduates. In 2011, Law school of SDNU was independent from the Institute of Political Science.Now it is highly reputed for the outstanding faculty members, energetic academic thinking, and decent social reputation.

>> 社会服务

【Undergraduate】In addition to the basic undergraduates education, Law school now focus on cultivating innovative and applied talents by establishing two undergraduate specialties,namely Lawyer Affairs Praticce and Intellectual Property Law.Now there are more than 1,100 undergraduate students at school.

>> 校友信息

【Postgraduate】In 2003, SDNU Law school began its master' s enrollment. By the time of 2010, it was granted five master level disciplines in Legal History, Constitution and Administrative Law, Civil Law and Commercial Law, Environmental and Resource Protection Law, and Procedural Law. Then in 2014, SDNU Law School was authorized to grant Juris Master degree. Now there are more than 100 graduates at school.

【Faculty】SDNU Law School has 41 staffs of which 78% with doctorates,consisting 13 professors and associate professors.Six teachers have the experiences of visiting scholars in Britain and the United States. Law School now owns many research and training bases, such as Shandong Province Intellectual Property Rights Research and Training Center(2005), Shandong Province Local Legislation Service Base(2015),and Legal Education Center of Experiment & Training(2011).

【International Cooperation】The Law School of SDNU also collaborated with many overseas institutions , such as the double bachelor's degree program with East Tennessee State University, three plus one BA program and double master degree program with Saint Mary's University, San Antonio.

SDNU Law School is now expanding rapidly in the strategy of Diversity and Inclusion. All domestic and overseas professional & institutes willing to join in or discuss cooperation, please contact.



山东师范大学法学院

地址：山东省济南市长清区长清大学科技园大学路1号

电话：(0531) 8961170

邮编：250358

Copyright@2017-2018 山东师范大学法学院 All Rights Reserved